
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Børne- og socialministeren

Dato: 5. april 2019

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Samrådsspørgsmål Z

Vil ministeren oplyse, hvorfor der igen sker en stor stigning i mængden af (om)afgørelser

på børne-handicap-området i Ankestyrelsen, og mener ministeren, at stigningen skyldes

ændringer i det kommunale serviceniveau som følge af kommunernes ”almindelige” bud-

getklemme, idet der henvises til artiklen ”Ny klagestorm på børnehandicapområdet væk-

ker skarp kritik”, bragt i Altinget den 4. april 2019?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

På udvalgets vegne

Troels Ravn

formand

1/1

Social-, Indenrigs- og Børneudvalget 2018-19
SOU Alm.del -  Samrådsspørgsmål Z

Offentligt


